
Kunnanvaltuutettu Reijo Päivärinnan valtuustoaloite Kärkölän kunnanvaltuuston kokouksessa 21.6.2021. 
 
Aihe: Verot Kärkölään 
 
Olen saanut kuntalaisilta yhteydenottoja, joiden mukaan Kärkölän kunnan palveluksessa olisi useita viran- 
ja toimenhaltijoita, jopa johtavassa asemassa olevia, jotka eivät asu Kärkölässä ja veisivät näin Kärkölän 
kaipaamat verot muualle. Yhteyttä ottaneiden mukaan kehitys olisi edelleen voimistunut.. 
Mistä tämä kertoo? 
Millaisena työnantajana tai asuinkuntana Kärkölä koetaan? 
Luotetaanko kunnan tulevaisuuteen? 
Miten kuntamme noteerataan? 
Onko Kärkölä sisäistetty omaksi kunnaksi vai ei? 
Heikentääkö kunnan tuloveroprosentti, mikä on talousalueen korkein, uusien asukkaiden muuttamista 
kuntaan ja lisääkö tämä naapurikuntia korkeampi vero joidenkin lähtöhaluja kunnasta? 
 
On selvää, että jokainen voi valita asuinkuntansa vapaasti eikä tätä oikeutta voitane eikä ole 
tarpeenkaan rajoittaa. Asuinpaikan valintaan voi olla monia syitä ja näkökulmia, tässä näkökulmana ovat 
Kärkölän verotulot. 
 
Kun kunnan palvelukseen palkataan kunnan ulkopuolelta henkilöitä, jotka eivät edes aio kuntaamme 
muuttaa, on tämä kunnan saamatta jääneiden tuloverojen osalta kuin potkaisisi pallon omaan maaliin. 
 
Esitän, että asiaa selvitetään jäävittömästi ja laajemmalla pohjalla. Samalla haettaisiin näkökulmia ja 
perusteita sille, että mahdollisimman moni kunnan palveluksessa ja muutoinkin kunnan alueella työssä 
kävijä asuisi Kärkölässä - maalla, melkein kaupungissa - ja näin maksaisi tänne po. veronsa. 
 
On selvää, että yksityisyyden suojaa koskevia säännöksiä on noudatettava, kun asiaa selvitetään. Mennään 
asiat edellä. 
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